



# Electric Short Film & Music Festival 2018

ESFMF accepts films in the following categories:

1. Music related

The subject of the films must be related to music.  
Documentary and narrative are allowed.

2. Video-clip.

We have a preference for modern electronic music, but all styles are accepted.

3. Electric Motion

Motion graphics design animation & visual effects.

Maximum duration : 30 minutes.

# 2018 SPECIAL THEME : GLITCH #

The 3 categories will be judged.

Two prizes :

- The Electric Motion Award
- The Electric special Glitch Award

## **[English]**

After a successful prototype in 2016, and a magnificent edition in 2017, we are proud to officially announce the third edition of the Electric Short Film and Music Festival !

The will of the festival is to become a reference on the visual and sound arts in terms of modernity and experimentation. The projection takes place outdoors, on a large screen. Music, revelry, VJing, worldwide artists,

international short films, performances, etc.  
This is a different festival.

ESFMF is the opportunity to enjoy the best days of summer in Drôme provençale, France, on an idyllic place full of beauty. We work to maintain a friendly and dynamic network.

The jury is composed of four professionals. Two women and two men.  
The public is invited to give an individual score anonymously.

Good luck !

### **[Français]**

Après un prototype en 2016 couronné de succès, et une magnifique édition en 2017, nous sommes heureux d'annoncer officiellement la troisième édition du festival de la Vallée électrique.

La volonté du festival est de devenir une référence sur les arts visuels et sonores en termes de modernité et d'expérimentation. La projection aura lieu sur un écran géant en extérieur. Musique électroniques, VJing, artistes et court-métrages du monde entier, performances, etc.  
Il s'agit d'un festival différent.

ESFMF est l'opportunité de profiter des plus beaux jours de l'été en Drôme provençale, dans un cadre idyllique. Nous travaillons à entretenir un réseau dynamique des artistes ayant collaboré avec l'association.

Le jury est constitué de quatre professionnels : deux femmes et deux hommes. Le public peut aussi donner une note anonymement à chaque film.

Bonne chance !

**Contact :** [system11france@gmail.com](mailto:system11france@gmail.com)